
IVA IVŠIĆ: 

 - Zahvaljujem. Lijepo pozdravljam sve prisutne. 

 Pa imam jedno pitanje koje mislim da je od interesa da javnost zna za njega a isto tako 

je i meni izuzetno važno i bitno.  

Dakle, u Programu razvoja kulture Grada Zagreba uvršten je jedan projekt rekonstrukcije 

tržnice na Trnju u svrhu zapravo njezine transformacije u društveni interkulturni centar.  

Inače još 2018. čini mi se sam kao vijećnica u Gradskoj četvrti Trnje inicirala da se zapravo 

ovaj projekt, međutim tada nije bilo sluha i tada ga je bivša Gradska uprava odbila.  

Međutim, ova Gradska uprava zna što i kako i gdje treba zapravo ulagati.  

Tako da bih ja evo zamolila gradonačelnika da nam kaže nekoliko rečenica u kojoj je fazi s 

obzirom da sam čula da je ono u poodmakloj. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Da, točno je Trnje nije dugo vremena u funkciji. To je isto bila jedna, ako mogu i ovo 

reći tržnica Trnje i tržnica Vrapče su bile lokacije na koje sam išao u predizbornoj kampanji za 

gradonačelnika i tada sam obećao za tržnicu Vrapče da ćemo ići u obnovu, što smo započeli 

prošli tjedan. Srušena je stara zgrada i biti će izgrađena nova i to je prva investicija u zadnjih 

trideset godina u Tržnice Grada Zagreba. 

 A što se tržnice Trnje tiče i tu ćemo ispuniti obećanje. Ali evo dogradonačelnik Korlaet 

će dovršiti. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Izvolite zamjeniče gradonačelnika Luka Korlaet. 

 

 LUKA KORLAET: 

 - Hvala kolegici Ivšić na ovom podsjetniku. Da, zaista je inicijativa došla od vas. I evo 

u ovom mandatu ova Uprava se odlučila time pozabaviti.  

 Ja ću samo stavit stvari malo u širi kontekst što se tiče tržnica anženeral.  

Evo ovdje je direktorica podružnice. Napravili smo snimak stanja svih tržnica i neke od njih, 

dakle raditi će se na revitalizaciji tržnica ali neke od njih koje su izgubile funkciju će isto tako 

dobiti neku novu funkciju. Tržnica Trnje je svakako jedna od njih i slijedom toga ona je vraćena 

da tako kažem na upravljanje Gradu.  

Gradski ured za kulturu, evo ovdje je zamjenica pročelnice, napravio je jedan projektni zadatak 

za interkulturni centar kao što ste rekli. Na osnovu tog projektnog zadatka a uz participaciju 

građana kako Gradske četvrti Trnje tako i šire pristupiti će se projektiranju.  

Dakle, kroz ovu 2024. godinu alocirana su sredstva za projektiranje na stavci mega ureda, a 

onda u prvom kvartalu 2025. očekujemo da će početi izvedba. Svi znate tu ili većina vas zna tu 

lokaciju. Dva niza zgrada. Jedan će se ukloniti i na njegovom mjestu će se napraviti novi a drugi 

će se obnoviti, a između će se dogoditi jedan plato otvoren svima sa izložbama… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …sa projekcijama, ljetnim kinom, koncertima itd. otvoren cjelokupnom gradu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Hvala lijepo. Gospođa Ivšić, dodatno objašnjenje niste tražili? Dobro. 

 


